

نشرة دافعي الضرائب Taxpayer Bulletin

الخدمات Services

Submit a Voluntary Disclosure - Excise Tax

This service is used to amend errors made in your previously submitted Excise Tax returns through submitting a Voluntary Disclosure where the value of errors exceeds AED 10,000 for each Excise Tax return and the filing due date of the relevant Excise Tax return has passed. Where you become aware of multiple errors made in different Excise Tax returns, you must submit separate Voluntary Disclosures relating to the separate Excise Tax returns. **To access this service:**

[Click here](#)



تقديم التصريح الطوعي - الضريبة الانتقائية

تستخدم هذه الخدمة لتصحيح أخطاء في إقرارات الضريبة الانتقائية الخاصة بك المقدمة مسبقاً من خلال تقديم تصريح طوعي إذا تجاوزت قيمة الأخطاء 10,000 درهم إماراتي لكل إقرار ضريبة انتقائية وكان قد مضى الموعد النهائي لتقديم إقرار الضريبة الانتقائية ذو الصلة. إذا علمت بوجود عدة أخطاء في إقرارات مختلفة للضريبة الانتقائية، فيجب أن تقدم تصريحات طوعية منفصلة لكل فترة ضريبة على حدة. **للوصول إلى الخدمة:**

[اضغط هنا](#)



موافق muwafaq

What is Muwafaq Package?

Muwafaq package is a project that offers free of charge set of privileges to small and medium-sized enterprises (SMEs) in the UAE. It also includes training programmes and educational material covering the basics of tax and tax procedures to enhance compliance with tax laws and regulations in the sector. **Read more:**

[Click here](#)



ماهي باقة موفق؟

باقة موفق هو مشروع يوفر للشركات الصغيرة والمتوسطة في الدولة، والذي يقدم أيضاً مجموعة من الامتيازات والتسهيلات المجانية، وتتضمن باقة موفق برامج تدريبية ومواد تعليمية متخصصة والتي تشمل أساسيات الضرائب والإجراءات الضريبية بهدف تعزيز امتثال الشركات الصغيرة والمتوسطة في الدولة للقوانين واللوائح الضريبية في القطاع. **للمزيد من المعلومات:**

[اضغط هنا](#)



التشريعات Legislations

Implementation of Certain Provisions of Cabinet Decision No. 85 of 2022 on the Determination of Tax Residency

Ministerial Decision No. 27 of 2023 - Issued 22 Feb 2023 (Effective 1 March 2023). **To read more:**

[Click here](#)



تنفيذ بعض أحكام قرار مجلس الوزراء رقم (85) لسنة 2022 بشأن تحديد الموطن الضريبي

قرار وزاري رقم (27) لسنة 2023 - تاريخ الإصدار 22 فبراير 2023 (يُعمل به من 1 مارس 2023). **للمزيد من المعلومات:**

[اضغط هنا](#)



الأدلة المحدثة Updated Guides

To access the updated user guide for Input Tax Apportionment:

[Click here](#)



للوصول إلى الدليل الإرشادي المحدث عن تجزئة ضريبة المدخلات:

[اضغط هنا](#)



صفحة الفعاليات القادمة Upcoming Events Page

To know more about FTA's events and workshops visit our Events Page:

[Click here](#)



لمعرفة المزيد عن فعاليات وورش الهيئة الاتحادية للضرائب قم بزيارة صفحة الفعاليات:

[اضغط هنا](#)



تواريخ تقديم الإقرارات Filing Dates

15th

May 2023

الموعد النهائي لتقديم الإقرارات الضريبة الانتقائية للفترة المنتهية في 30 إبريل 2023

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ending 30th April 2023

29th

May 2023

الموعد النهائي لتقديم الإقرارات ضريبة القيمة المضافة للفترة المنتهية في 30 إبريل 2023

Final deadline for filing VAT returns for the tax period ending 30th April 2023

كيف نتواصل معنا؟ How to Contact Us?



800 82923



info@tax.gov.ae